

OUTDOOR WEDDING COCKTAIL RECEPTION PACKAGE

Celebrate the beginning of forever with the sparkling sea by your side. Set against the spectacular backdrop of the ocean, the Seaview Terrace offers a serene and elegant setting for your ceremony and cocktail party.

FROM \$80,000 FOR UP TO 60 GUESTS

- Three-hour use of Seaview Terrace from 11am 2pm or 4pm to 7pm (including setup and dismantling)
- Unlimited beer, fresh orange juice and soft drinks for up to two hours
- 10 pieces of canapé per guest
- A bottle of champagne for toasting
- A three-tier mock wedding cake
- Complimentary parking facilities for all guests
- Complimentary use of in-house PA system and up to four wireless microphones
- Complimentary corkage for one bottle of spirit, wine or Champagne per 10 guests
- Additional guests will be charged at \$800 per person



ENHANCEMENT

Decorated wedding arch for the ceremony

Terms and conditions:

- Prices are in Hong Kong dollars and subject to 10% service charge.
- Valid for ceremonies held until 31 March 2026, subject to availability, with bookings confirmed by a deposit on or before 31 October 2025.
- Minimum charge applies. The total event charge will vary depending on the selected date, menu and optional enhancements.
- The package cannot be used in conjunction with any other promotional offers.
- All terms and conditions are subject to change without prior notice. In the event of any dispute, the decision of The Repulse Bay will be final.

THE REPULSE BAY



影灣禮賓台戶外婚禮酒會套餐

在壯麗海景的映襯下,見證永恆的開始,影灣禮賓台為您的婚禮及雞尾酒會提供一個寧靜而高 雅的理想場地。

由港幣 \$80,000 起 | 可容納最多 60 位賓客

- 影灣禮賓台三小時作證婚之用:上午11:00 至下午2:00 或下午4:00 至晚上7:00 (包括場地佈置及撤除時間)
- 席間無限暢飲啤酒、鮮橙汁及汽水至最多兩小時
- 每位賓客可享十件精緻酒會美點
- 祝酒香檳一支
- 三層結婚蛋糕模型供拍攝用
- 所有來賓免費泊車服務
- 免費使用宴會場地內的影音設備及無線麥克風四支
- 每十位來賓可免收一支自攜烈酒、洋酒或香檳開瓶費
- 額外每位來賓須另收港幣\$800



升級選項

• 婚禮拱門佈置

條款及細則:

- 價格以港幣計算,並另加10%服務費。
- 此婚禮套餐適用於2025年10月31日前預訂2026年3月31日或之前舉行之婚禮並繳付訂金,視乎日子情況而定。
- 設有最低消費。婚宴收費以日子、菜單及最終選項而定。
- 此優惠不可與其他推廣優惠同時使用。
- 所有條款及細則如有更改,恕不另行通知。如有任何爭議,淺水灣影灣園保留最終決定權。

THE REPULSE BAY